



ROUTE 3 (CPS) COMPANY LIMITED BEING AWARDED INTEGRATED ISO 9001, ISO 14001 & OHSAS 18001 CERTIFICATE

Accredited Certification International Limited (ACI) has recently granted the Integrated ISO 9001, ISO 14001 and OHSAS 18001 certification to Route 3 (CPS) Company Limited, being established in 1995, she provides management, operation and maintenance of the Route 3 (Country Park Section) starts from Ting Kau at the south end, travelling under the Tai Lam Country Park to Au Tau, Yuen Long.



Implementing international standards can help Route 3 (CPS) company limited establish comprehensive management system in quality, environmental and occupational health and safety as well as demonstrates her commitment in providing high quality in tunnel and highway management services and lets Route 3 (CPS) become one of the safest, most reliable, most comfortable and most convenient tunnel in Hong Kong.

ACI is committed in providing the top ISO and various management systems training and certification services for clients from different industries. Equipped with professionals from different industry background, ACI can no doubt bring value added services to our clients and help them to achieve success.



三號幹線(郊野公園段)有限公司
Route 3 (CPS) Company Limited



國際認可認證有限公司
Accredited Certification International Limited



三号干线(郊野公园段)有限公司获颁 综合ISO 9001, ISO 14001和OHSAS18001证书

最近国际认可认证有限公司(ACI)为三号干线(郊野公园段)有限公司颁发了综合ISO 9001, ISO 14001和OHSAS 18001的管理体系证书。该公司成立于1995年,并为三号干线(由南面汀九,通过隧道穿越大榄郊野公园,至北面近元朗之凹头)提供管理、营运及维修保养之服务。



执行国际标准可以帮助三号干线(郊野公园段)有限公司建立全面的质量、环境、职业健康及安全管理体系,同时也展示出该公司提供高质量隧道及公路管理服务的决心,令三号干线(郊野公园段)成为香港最安全,最可靠和最方便的隧道之一。

ACI致力为各行业的客户提供最好及最高质量的ISO及其他管理体系培训。我们有来自不同行业背景的专业人士,无疑能提供各种增值培训课程,令客户获益。我们的愿景是与客户一起成长并帮助他们成功。



三號幹線(郊野公園段)有限公司
Route 3 (CPS) Company Limited

